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De betrokkenheid van bewoners bij de vormgeving van hun eigen wijk is een

belangrijk uitgangspunt in gemeentelijk en landelijk beleid. De gemeente Groningen

wil investeren in de wijken, vanuit een ‘vertrouwen in de buurt’. Elke wijk is anders,

en daarom verschilt ook de bestuurlijke organisatie en vorm van burgerparticipatie in

elke wijk. Verschillende wijken kiezen voor verschillende organisatiemodellen. Het is

voor iedereen wel zoeken naar een goede vorm. Beijum koos bijvoorbeeld onlangs

voor een andere samenstelling van het wijkteam en het Heel de Buurt-overleg.

De fracties van de ChristenUnie en GroenLinks hebben, mede gebaseerd op de

recente evaluatie die in de raadscommissie Ruimte & Wonen is besproken, niet de

indruk dat bij dit alles grote knelpunten ontstaan.

Dat ligt anders in de krachtwijken De Hoogte en de Korrewegwijk, aangewezen door

de minister van Wonen, Wijken en Integratie. Daar worden extra grote investeringen

gedaan. In de krachtwijken wordt daarmee ook de bestuurlijke omgeving complexer:

budgetten zijn afkomstig uit reguliere middelen, uit de wijkvernieuwing, uit Nieuw

Lokaal Akkoord-gelden én uit rijksgelden voor de krachtwijken. Om een en ander te

coördineren is er een ‘kerngroep’ in het leven geroepen.

GroenLinks en de ChristenUnie hebben geconstateerd dat de complexiteit heeft geleid

tot onduidelijkheid over verantwoordelijkheden en taken. De onduidelijkheid leeft bij

bewoners, maar ook bij het opbouwwerk en bij betrokken gemeentelijke diensten. Zo

zijn er klachten dat het wijkteam niet tot zijn recht komt, omdat er geen grip op al het

geld bestaat noch op het functioneren van de kerngroep. Volgens de notitie

‘Krachtwijken Korrewegwijk en De Hoogte “Mooi blijven wonen”’ moet vooral het

wijkteam de bewonersparticipatie inrichten, maar daarvoor is een goede link tussen

kerngroep en wijkteam natuurlijk onontbeerlijk. Die link lijkt in onze ogen zwak,

vooral waar het gaat om de aanpak krachtwijken.

Bewoners krijgen nu het gevoel dat er geen ruimte is voor initiatief buiten de

succesvolle wijkstemdagen, dat ze te laat betrokken worden bij gemeentelijke

planvorming, dat ze niet mee kunnen beslissen over uitgaven en dat ze vervolgens

over de voortgang van de plannen onvoldoende zijn geinformeerd. Daar komt nog bij

dat het voor bewoners moeilijk is benodigde informatie te krijgen van de gemeente,

vanwege versnipperde verantwoordelijkheden en het hoge aantal betrokken



ambtenaren. Dit alles sluit uiteraard niet aan bij de ambities van college en raad op het

gebied van bewonersparticipatie.

Naar aanleiding van het voorgaande hebben de fracties van de ChristenUnie en

GroenLinks de volgende vragen:

1. Herkent het college de moeilijkheden die betrokkenen binnen de huidige

structuur ervaren? Indien niet, is het college bereid de moeilijkheden die

betrokkenen ervaren nader te onderzoeken?

2. Is het college bereid actie te ondernemen om een soepeler gang van zaken te

bevorderen, met meer duidelijkheid en heldere participatiemogelijkheden voor

bewoners? Zonee, waarom niet?

3. Welke maatregelen wil het college nemen om de bewoners invloed uit te laten

oefenen op de beleidsvorming én beleidsuitvoering in hun eigen wijken?

4. Hoe wordt de raad over de voortgang geïnformeerd?

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

Groningen, 2 september 2009.

1. Ja, het college herkent de moeilijkheden binnen de huidige structuur. Daarom is

begin dit jaar de structuur al versimpeld. De stuurgroep Krachtwijken - waar

veel verschillende personen (ongeveer 15) in zaten - is kleiner en slagvaardiger

gemaakt. We zien dit als tussenstap in verdere verbetering waar bewoners,

instellingen en ambtelijke organisatie nadrukkelijk bij betrokken zullen worden. 

Momenteel functioneren er in de krachtwijken verschillende overlegstructuren

naast elkaar: het Wijkteam (NLA), het Heel de Buurt-overleg en het Kernteam.

Het Kernteam coördineert alle projecten. 

In het kernteam zitten vertegenwoordigers van het Wijkteam en het Heel de

Buurt-overleg. Om de betrokkenheid van bewoners te onderstrepen en de

moeilijkheden die betrokkenen ervaren weg te halen zijn leden van het Heel de

Buurt-overleg op 11 augustus 2009 uitgenodigd voor overleg. De coördinerend

wethouder wijkgericht werken heeft met de voorzitters van de 2 Heel de Buurt-

overleggen in de Krachtwijken en een viertal bewoners een aantal afspraken

gemaakt. Eén van de afspraken is dat de Heel de Buurt-overleggen frequent

worden geïnformeerd over de voortgang van de diverse projecten in de

Krachtwijken. Daarnaast is duidelijk afgesproken dat als er vragen van

bewoners zijn de juiste informatie naar de juiste persoon wordt doorgeleid. 

2. Ja, zie 1. Participatie is een belangrijk onderdeel van de aanpak in de

(Kracht)wijken. Het college heeft hiervoor al verschillende acties ondernomen

onder andere door deelname aan het landelijk experiment burgerparticipatie en

aan de pilot burgerinitiatief van het rijk "Help, een burgerinitiatief"*. 

En in breder (NLA) verband wordt er op 8 oktober 2009 een lokale conferentie

georganiseerd. De wijkteams zullen hun resultaten presenteren onder andere de

opbrengst van de wijkstemdag zal uitgebreid worden besproken. Voor deze

bijeenkomst heeft u al een vooraankondiging ontvangen. 
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Daarnaast heeft het college een coördinerend wethouder wijkgericht werken en

een coördinerend Algemeen Directeur wijkgericht werken aangewezen. Op dit

moment is het college bezig om een gemeenschappelijke visie op het wijk-

gericht werken te ontwikkelen en de organisatievraagstukken voor het

wijkgericht werken aan te pakken.

3. Voor het jaarplan Krachtwijken 2010 werd 26 augustus 2009 een wijkwerk-

bijeenkomst georganiseerd om de wijkagenda op te halen en te kijken welke

onderdelen in ieder geval moeten worden opgenomen in het jaarplan. En

daarnaast zullen er vanuit de kerngroep voorstellen worden gedaan om

bewonersparticipatie concreet voor specifieke doelgroepen (o.a. allochtonen,

jongeren) vorm te geven. Hierbij kunt u denken aan de inzet van nieuwe media

bij jongerenparticipatie (E-zine), Codenamefuture** en een ideeënmakelaar. 

4. Periodiek wordt het Bestuurlijk Overleg geïnformeerd over de voortgang van

het Jaarplan. Deze rapportage zal ook als rapportage aan de raad worden

gebruikt.

Wij informeren u nader over de experimenten in de Krachtwijken in oktober.

* Help, een burgerinitiatief is een platform geïnitieerd door het Rijk om gemeentes te ondersteunen en te leren hoe

om te gaan met burgerinitiatieven.

** Codenamefuture is een methodiek om informatie voor en van jongeren makkelijker te verspreiden c.q. te

verkrijgen. Methodiek wordt middels de Landelijke Alliantie ter beschikking gesteld.
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